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W załączeniu przekazuję interpelację Radnego Pana Michała Brody, która wpłynęła

do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju (droga elektroniczną) w dniu 28 lipca 2022 r..

w sprawie bezpieczeństwa poruszania się po terenach parków miejskich i chodnikach.
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INTERPELACJA*/ZAPYTANIE* 
w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców i ich troską o bezpieczeństwo poruszania się po 

terenie parków miejskich i chodników proszę o odpowiedź na następujące pytania:

Czy i gdzie wywieszony jest regulamin dla osób korzystających z Parku Zdrojowego i Parku 

Szwedzkiego?

1.

Gdzie można zapoznać się z regulaminami dla ww. parków?2.

Czy na terenie Parku Zdrojowego funkcjonuje zakaz poruszania się rowerami i hulajnogami 

elektrycznymi?

3.

W jaki sposób jest egzekwowany i przez kogo regulamin szczawieńskich parków?4.

W jaki sposób egzekwowany jest znak zakaz ruchu/wjazdu w obrębie ul. Sienkiewicza?5.

W jaki sposób egzekwowane są znaki zakaz ruchu/wjazdu na ul. T. Kościuszki?6.

Dodatkowo proszę o zorganizowanie spotkania dla mieszkańców zainteresowanych ww. sprawą 

(wystarczy informacja o dacie miejscu i temacie spotkania na profilu miasta w mediach 

społecznościowych np. FB, oraz wskazanie w odpowiedzi tych informacji) w obecności władz miasta, 

radnych Rady Miejskiej oraz przedstawicieli Straży Miejskiej i Policji, na którym wspólnie moglibyśmy 

omówić wątpliwości mieszkańców co do bezpieczeństwa poruszania po naszym mieście zwłaszcza na 

ternie parków miejskich oraz ewentualnych propozycji działań w tym zakresie. Proszę by ww. spotkanie 

odbyło się w godzinach popołudniowych np. przy muszli koncertowej w Parku Zdrojowym tak by 

maksymalną ilość zainteresowanych mieszkańców mogła wziąć w nim udział.

Jeśli regulaminy parków nie są wywieszone w widocznych miejscach dla osób korzystających z 

parków proszę o zakup tablic informacyjnych z regulaminami i zamontowanie ich w możliwie 

widocznych miejscach.

Z góry dziękuję i proszę o pilną odpowiedź.
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